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مدیرعامل شرکت غله استان:

«گندم» در سیلوهاى روباز اصفهان براساس 
استانداردهاى بین المللى نگه دارى مى شود

مدیرعامل شــرکت غله و خدمات بازرگانى استان اصفهان 
(منطقه 10 کشور) گفت: گندم در سیلوهاى روباز این استان بر 
اساس استانداردهاى بین المللى نگه دارى مى شود و گزارش 
منتشر شده مبنى بر نگه دارى غیر بهداشتى گندم در سیلوى 

روباز شهید موسوى بهارستان بى اساس است.
به تازگى فیلم کوتاهى توسط یک شهروند از سیلوى روباز 
شهید موسوى بهارستان واقع در 20 کیلومترى اصفهان تهیه 
شده که تهیه کننده مدعى است گندم در این سیلوى روباز 

به صورت غیر بهداشتى نگه دارى مى شود.
این فیلم، هفته گذشــته نیز در یکى از برنامه هاى خبرى 
سیماى اصفهان با عنوان «بسته خبرى شهروند خبرنگار» 

پخش شد.  «رضا نیک نداف»، مدیرعامل شرکت غله و خدمات 
بازرگانى اســتان اصفهان در گفت  وگو با ایرنا با تقدیر از این 
شهروند به خاطر توجه و حساسیت نسبت به حفظ سلامت 
جامعه، در عین حال تصریح کرد: کلیه موارد مطرح شده در 
گزارش یاد شده غیر کارشناسى و به دلیل عدم آگاهى تهیه 

و منتشر شده است.
وى بــا بیان اینکه اســتفاده از ســیلوهاى روبــاز، یکى از 
روش هاى متداول ذخیره ســازى گندم در دنیا و کل کشور 
اســت، توضیح داد: در این روش، گندم با پوشش چادرهاى 
«پلى اتیلن» مخصوص غیــر قابل نفوذ آب، خــاك و نور 

محافظت مى شود.

مدیرعامل شــرکت غله و خدمات بازرگانى استان اصفهان 
با اشــاره به اینکه دیورها و کف این سیلوهاى روباز، بتنى و 
غیرقابل نفوذ است، گفت: این سیلوها به وسایل پیشرفته از 
قبیله دایناسور، نوارنقاله، لودر و جک تخلیه مکانیکى مجهز 

هستند و توسط افراد متبحر مورد استفاده قرار مى گیرند.
وى درباره قرارگرفتن تایر بــر روى چادرهاى پلى اتیلن که 
این سیلوها را پوشــانده و در گزارش تهیه شده این موضوع 
غیراستاندارد عنوان شده اســت، گفت: در همه جاى دنیا 
و براســاس اســتانداردهاى بین المللى، براى جلوگیرى از 
پاره شدن چادر مسقف سیلوهاى روباز و مقاومت آن ها برابر 

بادهاى شدید از تایر استفاده مى شود. 

آب شرب شهر آب مى رود
در جلسه مدیریت بحران «آب» عنوان شد:

درجلسه گردهمایى منتخبان اصناف 
شهرستان هاى برخوار، شاهین شهر 

و میمه مطرح شد:
تحقق اشتغال 250 هزار نفرى 

در بخش اصناف کشور

قائم مقام وزیر درامــور تولید و معاون طرح 
و برنامه وزارت صنعــت، معدن و تجارت از 
تحقق اشــتغال 250 هزار نفرى در بخش 
اصناف تا پایان دى ماه امســال در کشــور 

خبر داد.
«رضا رحمانى»، اعلام کرد: امسال اشتغال 
450 هــزار نفــر را هدف گــذارى کردیم؛ 
به طورى که براى 200 هــزار نفر در بخش 
صنعت و 250 هزار نفــر در اصناف فرصت 
شغلى ایجاد شــود که این هدف در بخش 

اصناف تا دى ماه محقق شد.
معــاون طــرح و برنامــه وزارت صنعت، 
معدن و تجارت که در جلســه گردهمایى 
منتخبان اصناف شهرســتان هاى برخوار، 
شاهین شهر و میمه سخن مى گفت، افزود: 
امســال دو طرح اختصاصى ویــژه وزارت 
صنعت، معدن وتجارت ارائه کردیم که یکى 
از آن ها بحث استاد شاگردى است که در این 
طرح با ایجاد 200 هزار شغل، دولت هزینه 
حق بیمه اشتغال هاى جدید را تا یک سال 

پرداخت مى کند.
رحمانــى ادامــه داد: برنامــه دوم ایــن 
وزارت خانه، طرح کارورزى است که اشتغال 
200 هزار نفرى در آن دیده شده که دولت 

بخشى از حقوق آن ها را متعهد شده است.
وى مهم ترین دغدغه دولت را ایجاد اشتغال 
خواند و گفت: امیدواریم با اجراى طرح هاى 
«اقتصادمقاومتى» مانند بســته حمایتى 
دولــت، نوســازى تجهیــزات، پرداخت 
تســهیلات و بهبود محیط کســب وکار در 
سال آینده تفاوت محسوسى در ایجاد شغل 

با سال هاى گذشته شاهد باشیم.
قائم مقام وزیر در امــور تولیدومعاون طرح 
و برنامــه وزارت صنعت، معــدن وتجارت 
افــزود: در اجراى طرح هــاى حمایتى این 
وزارت خانه در صنایع ریسندگى و بافندگى 
با تکمیل چرخه تولید و محصول نهایى که 
همان صنعت پوشاك است، از تولید داخل 
و کیفى حمایت خواهیم کرد.وى درادامه با 
اشــاره به مبارزه با قاچاق پوشاك در کشور 
گفت: دولت در مبارزه با قاچاق کالا، مصمم 
است و تلاش خواهیم کرد راه هاى نفوذ کالا 
به داخل کشور را ببندیم.وى به صنعت مبل 
نیز اشــاره و اظهار کرد: در جلسه اى که با 
رئیس سازمان صنایع کوچک و شهرك هاى 
صنعتى کشور داشتیم، برایجاد شهرك هاى 
تخصصى مبل و افزایش هم افزایى و کاهش 
قیمت تمــام شــده در این حــوزه تأکید 
شد.رحمانى به مسائل واحدهاى سنگ برى 
شهرســتان هاى برخوار، شــاهین شهر و 
میمه نیز اشــاره کرد و گفت: دولت، با ارائه 
تســهیلات و تأمین نقدینگى از واحدهاى 
تولیدى سنگ هاى قیمتى حمایت مى کند.

  همواره صنعت گر با پلمب، جریمه، 
مالیات و کم لطفى دستگاه ها روبروست!
رئیــس اتــاق بازرگانى صنایــع، معادن و 
کشاورزى استان اصفهان نیز در این جلسه 
به برخى مشــکلات و ســخت گیرى هاى 
دســتگاه هاى مرتبط با تولید اشاره کرد و 
گفت: برخى نهادهــاى اصفهان 20 درصد 
بالاتــر از ظرفیــت قانون عمــل مى کنند 
و همــواره صنعت گر ما با پلمــب، جریمه، 
مالیات و کم لطفى دستگاه ها روبه رو هستند.
عبدالوهاب سهل آبادى، خواهان تلاش براى 
رفع چالش هاى صنعت سنگ، آجر و پوشاك 
شهرستان هاى برخوار، شاهین شهر و میمه 
شد و با اعلام حمایت اتاق بازرگانى اصفهان 
در کمک فکرى به فعالان اقتصادى بر تولید 
کیفى و توجه به صادرات تأکید کرد.گفتنى 
اســت در این نشســت نمایندگان صنوف 
نســاجى، تولید آجر، گندم و آرد و صنایع 
سنگ برى شهرستان هاى برخوار، شاهین 
شــهر و میمه به بیان مشکلات صنف خود 
پرداختند. بد نیســت بدانید که شهرستان 
برخوار با حدود 122 هزار نفر و شهرستان 
شاهین شهر و میمه با حدود 234 هزار نفر 
جمعیــت در 10 تا 20 کیلومترى شــمال 
اصفهان است.اصفهان با حدود 9هزار واحد 
تولیدى، صنعتى ترین استان کشور به  شمار 

مى آید.
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نماینده مــردم اصفهان درمجلس گفت: 
اگر یکى از کارخانه هاى «غرب اصفهان» 
در «شرق اصفهان» بود، حداقل مشکل 
اشــتغال در شرق این شــهر، روى دیگر 

مشکلات این مردم تل انبار نشده بود.
«حیدرعلى  عابدى»، درجلســه بررسى 
مسائل ومشکلات شهرستان اصفهان اظهار 
کرد: نمى شود نام شــرق اصفهان را آورد 
و ازکشاورزى، خشک سالى و کمبود آب 
صحبت نکرد. با وجود همه این مشکل ها، 
حرکت هاى رو به جلویــى درحال انجام 

اســت که امیدواریم در پاییز سال آینده 
مشکل نبود آب براى کشــاورزان وجود 

نداشته باشد.
وى ادامــه داد: مقصر بخش وســیعى از 
مشکل هاى اشتغال در شرق اصفهان بر 
گردن وزارت نیرو و مدیریت ضعیف این 
وزارت خانه از یک دهه گذشــته تاکنون 
است. تلاش هاى وزارت نیرو در بسیارى 
موارد قابل قبول نبوده است. نماینده مردم 
اصفهان در مجلس شوراى اسلامى با اشاره 
به مشکلات حوزه کشــاورزى در شرق 
اصفهان گفت: باید فرض بر این باشد که آب 
هست و مشکلات آب به زودى حل مى شود 
اما نباید راهکارهاى دیگر  اشتغال زایى را 
از یاد ببریم. اگر یکى از کارخانه هاب غرب 
اصفهان در شرق اصفهان بود، حداقل کمتر 

مشکل اشتغال وجود داشت.

معاون وزیر صنعــت، معدن وتجارت 
گفت: مشــکلات ذوب آهــن به طور 
کامل حل نشــده اســت و هم چنان 
از ایــن شــرکت کــه در حــال گذار 
به شــرایط مطلوب اســت، حمایت

 مى کنیم.
«مهدى کرباسیان»، در بازدید از این 
شــرکت صنعتى افزود: از طرف وزیر 
صنعت، معدن و تجارت و مســئولان 
این وزارت خانه، قــول همکارى کامل 
با ذوب آهن را مى دهم و وزیر صنعت، 

معدن وتجــارت نیز هر هفتــه پیگیر 
شرایط این شرکت است.

وى با بیــان اینکه از هم پاشــیدگى 
زنجیره فولاد یکــى از معضل هاى این 
صنعت است که تا حدود بسیارى رفع 
شــده، افزود: ذوب آهن اصفهان از این 
زنجیره جدا مانده و باید این مشــکل 
حل شــود تا در تأمیــن مواداولیه آن 

گشایش حاصل شود.
کرباسیان، با اشاره به اینکه براى دومین 
بار در دولــت دوازدهــم از ذوب آهن 
اصفهــان بازدید کردم، گفــت: بهبود 
شــرایط براســاس گزارش عملکرد 
9ماهه اول ســال جارى در این شرکت  
محسوس است و براى این اقدام ها، باید 
از مدیران و کارکنان این شرکت تشکر 

و قدردانى کرد. 

استاندار اصفهان گفت: این پروژه باید با 
تمام توان پیگیرى شود؛ چراکه فرودگاه 
اصفهان در شأن این استان نیست و قابلیت 
اینکه بــا وضع موجود بتواند در ســطح 
بین المللى براى آینده اصفهان، نقش ایفا 

کند، ندارد.
«محسن مهرعلیزاده»، در دیدار مدیرکل، 
معاونان و مدیــران حــوزه وزارت راه و 
شهرسازى استان اظهار کرد: 30 درصد 
از پروژه هاى اساسى و 30 درصد از بودجه 
استان در این بخش است و مأموریت این 

حوزه ارتباط مستقیم با زندگى مردم دارد.
استاندار اصفهان افزود: مردم ایران به دلیل 
اینکه دائماً به فکر ارتقا و تعالى هستند به 
وضعیت موجود بســنده نمى کنند؛ زیرا 
از اصالت، جایگاه و تاریخ و تمدن بزرگى 
برخوردار هســتند. مهر علیزاده، تأکید 
کرد: مسئولان نیز باید این تفکر را داشته 
باشند و بر همین اســاس کار کنند. وى 
بابیان اینکه هیچ مسئولى به عمد، قصد 
کم کارى ندارد، افزود: گاهى در مشکلات 
درشت نمایى مى شــود و مسئولان باید 
تلاش کنند با صداقت، خــود را به مردم 
نشان دهند و عملیاتى تر کار کنند تا مردم 
نتایج آن را ببینند.  استاندار اصفهان اتصال 
ریلى شهرهاى جدید به اصفهان را ازنظر 
کاهش آلودگى هوا بسیار مهم خواند و بر 

اجراى سریع تر آن تأکید کرد.

فرودگاه اصفهان در شأن استان نیست!وزارت صنعت تا رفع کامل مشکلات از ذوب آهن  حمایت مى کندباید سرمایه ها را به «شرق اصفهان» ببریم
 استاندار اصفهانمعاون وزیر صنعت، معدن و تجارت:نماینده مردم اصفهان در مجلس:

رئیس صنف فروشندگان «لوازم خانگى» مطرح کرد:

غلبه کسادى بازار بر دلار
رئیس صنف فروشــندگان لوازم خانگى گفت: افزایش 
قیمت دلار تأثیر چندانى برقیمت لوازم خانگى در بازارهاى 
اصفهان نداشت و به دلیل کسادى بازار، فروشى صورت 

نگرفت تا به دنبال آن تغییر قیمت دلار نمایان شود.
«اکبر محمدى» که با فارس سخن مى گفت، دررابطه با 
تأثیر افزایش قیمت دلار در روزهاى اخیر بر بازار فروش 
لوازم خانگى اظهارکرد: افزایش قیمت دلار، تأثیر چندانى 
برقیمت لوازم خانگى در بازارهاى اصفهان نداشت و به دلیل 
کسادى بازار، فروشى صورت نگرفت تا به دنبال آن تغییر 

قیمت دلار نمایان شود.
وى افزود: درحال حاضر بازار لوازم خانگى با رکود همراه 
شده است و به دلیل کسادبودن بازار کسب وکار، سطح 

فروش فعالان صنف لوازم خانگى کاهش یافته است.
فروشــندگان وتعمیرکنندگان  صنــف  رئیــس 
لوازم خانگى تصریح کرد: مشــتریان بازار لوازم خانگى 
درحال حاضر کاهــش یافته اند و به  رغــم قیمت هاى 
مناســب وکیفیت مطلوب لوازم خانگى موجود در بازار، 
سطح تقاضا براى خرید این محصولات هم چنان پایین 
است.محمدى در رابطه با میزان تمایل مصرف کنندگان 
به خرید لوازم خانگى تولید داخل گفت: بیشتر مشتریانى 
که در این بازار حضور مى یابند و اقدام به خرید لوازم خانگى 
مى کنند، از برندهاى تولید داخل استقبال مى کنند و 

بیشتر تقاضا مربوط به این بخش است.
وى دررابطه با توان رقابــت لوازم خانگى تولید داخل با 
لوازم خانگى خارجى خاطرنشــان کرد: درحال حاضر 

کیفیت این محصولات نسبت به موردهاى مشابه خارجى 
در سطح قابل قبولى است که انتظار مى رود در آینده نیز 

کیفیت این محصولات ارتقا یابد.
تفاوت قیمت چشمگیر لوازم خانگى داخلى وخارجى

رئیس صنف فروشندگان وتعمیرکنندگان لوازم خانگى 
تأکید کرد: تفاوت قیمت لوازم خانگــى تولید داخل با 
لوازم خانگى خارجى درحال حاضر قابل مقایسه نیست 
و اختلاف قیمت محصولات داخلى با محصوت مشابه 
خارجى چشمگیر است.محمدى، در  همین راستا افزود: 
لوازم خانگى خارجى مشتریان خاص خود را دارد و قیمت 

این محصولات نیز براى این دسته از مشتریان از درجه 
اهمیت پایینى برخودار است.وى بیان کرد: عمده مشتریان 
لوازم خانگى داخلى، افرادى با سطح درآمدى متوسط به 
پایین هستند که به دلیل اختلاف قیمتى زیاد این بخش 
با لوازم خانگى خارجى، اقــدام به خرید این محصولات 
مى کنند.رئیس صنف فروشــندگان و تعمیرکنندگان 
لوازم خانگى در پایان اظهــار کرد: به منظور حمایت هر 
چه بیشتر از تولید داخل، هم زمان باید با کاهش قیمت 
محصولات داخلى کیفیت این محصولات نیز افزایش 

یابد تا توان رقابت با موارد مشابه خارجى نیز بیشتر شود.

خبر تصویرى

همایش خودروهاى کلاسیک با حضور بنز سواران برگزارشد /ایمنا 
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مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب استان اصفهان: 
کاهش 10 درصدى تخصیص آب اصفهان

مدیرعامل شــرکت آب وفاضلاب استان 
اصفهان گفت: براســاس اعلام شــوراى 
مدیریت آب استان، به دلیل عدم بارندگى مناسب 
در سال آبى جارى تخصیص آب شرب حدود 10 

درصد کاهش یافته است.
«هاشم امینى»، درجلســه مدیریت بحران آب با 
هدف سازگارى با تبعات خشک سالى که باحضور 
مدیران و بهره برداران شهرهاى تحت پوشش طرح 
آب رسانى اصفهان بزرگ تشکیل شد، اظهار کرد: 
براساس اعلام شوراى مدیریت آب استان، به دلیل 
عدم بارندگى مناسب در سال آبى جارى تخصیص 
آب شرب حدود 10 درصد کاهش یافته است. پس 
مى طلبد مدیران با تدبیر و برنامه ریزى آب شرب 
مشترکان را به صورت پایدار در سطح استان تأمین 
کنند. درحقیقت گذر از بحــران کم آبى با اعمال 

مدیریت مصرف آب انجام مى گیرد.
وى افزود: براساس اعلام شــرکت آب منطقه اى 
و سازمان هواشناسى اســتان، در سال آبى جارى 
میانگین بارندگى در استان نســبت به میانگین 
بلندمدت کاهــش قابل توجهى داشــته و میزان 
بارندگى در سرشاخه هاى زاینده رود هم با کاهش 
مواجه بوده؛ به طورى که در سال آبى جارى میزان 
بارندگى در چلگرد یکى از سرشاخه هاى زاینده رود 

نســبت به مدت مشابه ســال قبل بسیار کاهش 
یافته است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
تأکید کرد: بر این اساس مدیریت هر قطره از آب 
موجود بسیار حائز اهمیت است؛ زیرا با مدیریت 
منابع مى توان پاســخ گوى نیــاز متقاضیان بود 
که در این میــان مى توان با کاهــش مدت زمان 
مهار حوادث، شناســایى و جلوگیرى از نشتى ها، 
شناسایى انشعابات غیرمجاز، برخورد با مشترکان 

پرمصرف به نوعى منابع موجود را مدیریت کرد.
وى با اشــاره به عدم بارندگى مناســب در فصل 
پاییزوزمستان ســال جارى، گفت: باید با تدبیر 
توزیع عادلانه آب در تمام مناطق اصفهان صورت 
گیرد این مهم با به کارگیرى از دانش و تکنولوژى 
نوین، تعهد و تخصص نیروى انسانى کارآمد حاصل 
مى شود. همچنین باید از تمام ظرفیت منابع جهت 
تأمین آب شرب سالم و با کیفیت استفاده شود در 
واقع کیفیت آب شــرب خط قرمز شرکت است 
بنابراین آبى که در اختیار مردم قرار مى گیرد باید 
مانند همیشه مطابق با استانداردهاى تعریف شده 

از سوى مراکز ذى صلاح باشد.
امینى اعلام کرد: بنا به گفتــه وزیر نیرو، به جاى 
عنوان مقابله با خشک ســالى باید تدبیرى جهت 
سازگارى با تبعات خشک ســالى درنظر گرفت. 
پس باید مسئولان امر با بهره گیرى از تمام منابع 

آبى آب شــرب مردم را به طورپایدار تأمین کنند 
تا دسترســى مردم به خدمات شرکت آبفا استان 

اصفهان هم چنان استمرار داشته باشد.
وى گفت: درسال جارى مقرر شــد با استفاده از 
ظرفیت رســانه ها، هنرمندان، آموزش و پرورش 
و فعالیت اکیپ مروجین مــردم به مصرف بهینه 
آب بیش از پیش ترغیب شــوند تا میزان سرانه 
مصرف آب در اصفهان از 154 لیتر در شبانه روز 
کاهش یابد. همچنین میزان الگوى مصرف از 20 
مترمکعب در ماه باید به مراتب کاهش یابد که در 
این راستا نصب تجهیزات و لوازم کاهنده مصرف 
به صــورت پایلوت در برخى از نقاط شــهر انجام 
مى گیرد؛ چراکه استفاده از این تجهیزات کاهش 

30 درصدى مصرف آب را به همراه دارد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
تأکید کرد: دفتر روابط عمومى با همکارى معاونت 
امور مشترکان و درآمد و معاونت بهره بردارى باید 
راهکارهاى پیرامون مقابله با بدمصرف کردن آب 
از سوى مشترکان و ســازوکارهاى اعمال صحیح 
مدیریت مصرف در نظر گرفته شود؛ چراکه گذر از 
بحران کم آبى از طریق مدیریت تقاضا و مدیریت 
مصرف محقق مى شود و در این زمینه شرکت آبفا 
اســتان اصفهان تدابیر ویژه اى در نظر گرفته تا با 
دعوت از مشــترکان پرمصرف آن ها را ترغیب به 

کاهش در مصرف آب کنند.

فرمانده نیروى انتظامى استان اصفهان:

«توسعه اقتصادى» در گرو «امنیت پایدار» در 
جامعه است

یلدا توکلى / گروه اصفهان: فرمانده نیروى انتظامى استان 
اصفهان گفت: عدالت، رفاه و توسعه اقتصادى در گرو امنیت 
پایدار در جامعه است که خوشبختانه نیروى انتظامى توانسته 

به نحو احسن امنیت مرزها و امنیت داخلى را فراهم سازد.

ســردار «مهدى معصوم بیگى»، در آیین تکریــم و معارفه 
فرمانده نیروى انتظامى شهرستان عنوان کرد: نیروى انتظامى 
جمهورى اسلامى ایران در تمام مأموریت هاى خود به خوبى 
انجام وظیفه کرده اســت، تا مردم بتوانند با آرامش خیال و 
آسودگى خاطر به زندگى خود در ســایه الطاف ولایت فقیه 

ادامه دهند.
فرمانده نیروى انتظامى استان اصفهان خاطرنشان کر د: تمام 
همت وتلاش مجموعه نیروى انتظامى، خدمت به مردم کشور 
بوده که این نمونه یک کار ارزشــمند اســت و فلسفه نیروى 

انتظامى بر تأمین امنیت تعریف شده که براى حفظ این نعمت 
همه ما باید دور آن حلقه بزنیم و از آن پاسدارى کنیم.

همچنین «مهدى اسدپور»، فرماندار چادگان برقرارى امنیت 
را بزرگ ترین وظیفه نیروى انتظامى برشمرد و گفت: امنیت 
در اسلام اهمیتى ویژه اى دارد و نیروى انتظامى با روحیه اى 
سرشار از جوانمردى و ایثارگرى، تحت فرمان رهبرى معظم 

انقلاب این راه را با قدرت طى مى کند.
فرماندار چادگان با تأکید بر حساس بودن شهرستان به لحاظ 
قومیتى و ترکیــب جمعیتى افزود: اگر امــروز در جمهورى 

اسلامى ایران آرامش، نظم و توسعه شــکل گرفته، مرهون 
زحمت هاى دلیرمردان ناجا، سپاه، نیروهاى اطلاعاتى و حتى 
قوه قضائیه و مردم اســت. به گزارش ایمنا، در این مراسم از 
خدمات سرهنگ سهراب قرقانى، درطول خدمت 18 ماهه 
تقدیر و سرهنگ ولى اروجى، به عنوان فرمانده جدید انتظامى 
شهرستان «چادگان» معرفى شد. سرهنگ ولى اروجى، پیش 
از این فرمانده نیروى انتظامى شهرستان خوانسار بوده است و 
سرهنگ سهراب قرقانى، به عنوان فرماندهى نیروى انتظامى 

شهرستان «سمیرم» در ادامه خدمت مشغول خواهد شد.


